



## Medicinal Ingredients/Ingrédients médicinaux

Per capsule/par capsule

L-Theanine / Théanine .....	112.5 mg
Magnolia officinalis (Bark/Écorce de magnolia ©Relora  ).....	93.75 mg
Phellodendron amurense (Cortex Phellodendri Amurensis ©Relora  ).....	31.25 mg
Melissa officinalis (Lemon balm/ Mélisse citronnelle, feuille 5:1 / 500 mg).....	100 mg
Holy basil / Basilic sacré (Ocimum tenuiflorum 100:1 / 12 500 mg).....	125 mg
Ashwagandha ©KSM-66 (Withania somnifera) .....	100 mg
5-Hydroxy-L-tryptophane (L-5-HTP) Griffonia Simplicifolia .....	25 mg
Vitamin B6 / Vitamine B6 (Pyridoxal 5'-phosphate) .....	5 mg
Niacinamide (vitamin/vitamine B3).....	5 mg
Folate vitamin / vitamine B9 (L-5-méthyltétrahydrofolate).....	400 mcg
Vitamin B12/ Vitamine B12 (Méthylcobalamine) .....	400 mcg

†Relora® brand Magnolia officinalis and Phellodendron amurense (U.S. Patents 6582735 and 6814987).

**Non-medicinal ingredients:** Vegetable cellulose, Vegetable stearic acid.  
**Recommended use or purpose:** Helps to temporarily promote relaxation. A factor in the maintenance of good health and normal growth and development. Helps in energy metabolism and tissue formation. Helps in the normal function of the immune system. Helps to form red blood cells. Helps to maintain healthy metabolism. Helps to maintain the body's ability to metabolize nutrients. **Recommended dose:** Adults: 2 Capsule(s) 1 per day. Take with food. **Recommended duration of use:** For prolonged use, consult a health care practitioner. **Contraindications:** Do not use this product if you have scleroderma. Do not use this product if you are pregnant or breastfeeding

**Ingrédients non médicinaux :** Cellulose végétale, Acide stéarique végétal. **Usage ou fins recommandés :** Aide temporairement à favoriser la relaxation. Contribue au maintien d'une bonne santé ainsi qu'à une croissance et à un développement normal. Aide au métabolisme énergétique et à la formation des tissus. Soutient le bon fonctionnement du système immunitaire. Contribue à la formation de globules rouges. Favorise le maintien d'un métabolisme sain. Aide le corps à conserver sa capacité de métaboliser les nutriments. **Posologie recommandée :** Adultes : Prendre deux capsules, une fois par jour, avec de la nourriture. **Durée d'utilisation :** Pour un usage prolongé, consultez un médecin. **Contre-indications :** Ne pas consommer ce produit si vous souffrez de sclérodémie. Ne pas consommer ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.

CONTACT US

1 888 770-0079

info@atplab.com